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Planering av förskolenheter i Nacka stad 

När Nacka förtätas blir mark dyrbar och med det har vi ett stort ansvar att se till så 
att barn och unga har ytor för att leka och röra sig på. Ofta blir förskolegårdar 
betydligt mindre än Boverkets rekommendation om 40 kvm/barn, samtidigt som vi 
vet hur viktigt både lek och rörelse är. 

Ofta står kommunen också inför ett annat stadsplaneringsdilemma: alla vill ha 
förskola, ingen vill ha den just där de bor. Det leder till ökad trafik i området och små 
gårdar med många barn upplevs ge upphov till mycket ljud. Idag byggs ofta stora 
förskolor med många barn vilket i sig ger planeringsmässiga utmaningar. Samtidigt 
finns det olika stordriftsfördelar med större enheter. 

Att gå mot stora förskolor är dock inget önskvärt vare sig för barn, pedagoger eller 
stadsplanering. Miljöpartiet vill att vi ser över hur vi genom stadsplaneringen kan få 
in mindre förskolor i Nacka. Detta skulle kunna ske genom att anvisa för flera mindre 
enheter inom samma kvarter eller område men som kan ingå i samma större 
förskola. för att ta tillvara stordriftsfördelarna, utan att behöva samla allt under 
samma tak men väl på gångavstånd. 

 

 

 

 

Mot bakgrund av detta föreslår Miljöpartiet att: 

-  kommunen utreder hur det i stadsplaneringen går att skapa mindre 
förskolenheter i Nacka i enlighet med förslaget ovan 

 
 
 
 

 

Lisskulla Zayane, MP Ninni Lindberg, MP 


